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Wendy van der Linde

Van:

Verzonden: maandag 20 november 2023 21:58

Aan: Gemeente Heerde

CC:

Onderwerp: Bezwaar omgevingsvisie Gemeente Heerde

Bijlagen: Bezwaar omgevingsvisie Heerde 

Goedenavond gemeenteraad, 

 

Wij willen hierbij een bezwaar indienen betreffende ontwerp omgevingsvisie Gemeente Heerde “Heerde van de 

toekomst-samen werken aan onze leefomgeving”. 

 

Graag hoor ik van U of de bijlage goed is ontvangen. 

 

 

 



 

18 november 2023 

Gemeenteraad Heerde 
Postbus 175 
8180 AD Heerde 

Ref. Ontwerp omgevingsvisie Gemeente Heerde 

Geachte Gemeenteraad, 

We hebben kennisgenomen van het ontwerp omgevingsvisie Gemeente Heerde 
“Heerde van de toekomst-samen werken aan onze leefomgeving” waarin naar 
het huidige Uitnodigingskader voor windenergie en zonne-energie op land wordt 
verwezen. 

Ik was hier enigszins verbaasd over omdat het uitnodigingskader door u 
geparkeerd is zodat het uitnodigingskader op een aantal cruciale punten 
aangepast kan worden. Afstand tot perceelgrens omwonende, voorkomen 
maatschappelijke verdeeldheid en korrelgrootte waren hier enkele van. 

Ik wil u derhalve vragen de verwijzing naar het uitnodigingskader voor 
windenergie en zonne-energie op land uit de omgevingsvisie te schrappen. 

Het voortschrijdend inzicht is dat zonneparken in de huidige situatie politiek als 
niet wenselijk worden gezien. We hebben immers land nodig om grotere 
problemen op te lossen. We moeten als Heerdernaren anticiperen op dit 
voortschrijdend inzicht en daarom dit uitnodigingskader niet in onze 
omgevingsvisie opnemen. 

Gemeente Heerde heeft recreatie en natuur hoog in het vaandel. We krijgen veel 
toeristen die willen genieten van het natuurschoon in onze mooie gemeente. Wij 
hebben zelf een B&B waar toeristen graag verblijven vanwege het natuurschoon 
en het typische open landschap van de Veluwe flank. Zonneparken zullen 
afbreuk doen aan deze beleving van ons en onze gasten maar ook van de 
zovele fietsers die de fietsroute over de Wolbert en de Steeg gebruiken. Tevens 
is er nog onvoldoende bekend van de schadelijke effecten van zonneparken; 
straling, impact op natuur en vooral de impact bij brand (zonnepanelen als het 
nieuwe asbest). We vinden dat we als Heerdenaren moeten waken voor de 
schadelijke gevolgen van dit soort zonneparken in onze gemeente. 



Huidige congestie op het stroomnet, zoals recentelijk tijdens een info avond 
werd toegelicht, maakt dat we moeten zorgen dat panelen achter de meter 
komen zodat we het stroomnet niet belasten en stroom opgewekt wordt waar 
deze gebruikt wordt. Wij hebben zelf ons dak vol met zonnepanelen en hebben 
ons gedrag mbt stroom gebruik hierop aangepast. We kunnen echter op 
piekuren op dit moment onze surplus aan stroom niet op het net kwijt zodat 
anderen hiervan gebruik kunnen maken. Dat maakt het extra ironisch dat we 
zonneparken op land in plannen opnemen terwijl er voldoende alternatieven zijn/
gaan komen. 

Derhalve willen wij U vragen het ontwerp omgevingsvisie Gemeente Heerde aan 
te passen. 

Met vriendelijke groet, 


